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Verslag tekst: Voorgestelde
behandeling

1. Opening en vaststelling van de agenda
De voorzitter opent de vergadering. Hij geeft aan dat t.a.v. de bespreking van agendapunt 6b dhr. Hieltjes
schriftelijk een ordevoorstel heeft ingediend. Hij vraagt dhr. Hieltjes het ordevoorstel toe te lichten bij
agendapunt 6b en dan te besluiten over de wijze van bespreking van dit agendapunt. Voor het overige wordt
de agenda vastgesteld.  Dhr. Hieltjes vraagt wat de reden was voor wijziging van de vergadertijd. Dhr. Slofstra
licht toe dat in het verleden tussen 9 en 10 uur een overleg was over personen met verward gedrag. Daar is
voor deze vergadering onvoldoende rekening mee gehouden.

2. Verslagen en algemene organisatie
a. Mededelingen Ter informatie

1. Mededelingen van de voorzitter
2. Mededelingen van deelnemende gemeenten
Dhr. Verhulst geeft aan dat t.a.v. de ontwikkelingen in Stadspoort een onderzoek is gedaan o.l.v.
Dhr. Van Dijk naar de noodzaak en meerwaarde van post Stadspoort. In het rapport wordt
geconcludeerd dat er geen noodzaak is, maar wel een meerwaarde. De politieke bespreking van
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dit rapport loopt nog. Hij komt hier de volgende vergadering op terug.
3. Mededelingen van de directie

De directie heeft enkele mededelingen schriftelijk ingebracht. Met betrekking tot het subsidieverzoek dat de
gemeente Wageningen heeft ontvangen van de stichting WPFG wordt afgesproken dat dergelijke verzoeken
niet individueel door de gemeenten worden afgehandeld maar namens het collectief door VGGM. Hij meldt
dat Ester Weststeijn de aftrap heeft gedaan voor de “brandpreventie-challenge”.

Dhr. Van Riswijk vraagt n.a.v. de mededeling over de WAS-sirene waarom de maandelijkse alarmering niet
geautomatiseerd kan worden. Dhr. Slofstra antwoordt dat dit historisch is gegroeid omdat zo ook de werkelijke
inzet geoefend wordt en dat sindsdien op het systeem niet meer geïnvesteerd wordt. Dhr. Renkema vraagt
zich af of zoveel communicatie wel nodig is. Dhr. Slofstra is het hier mee eens en zegt toe dit aan te zullen
passen. Dhr. Luteijn dankt de directie voor de wijze waarop gereageerd is op zijn eerder gestelde vragen over
dit onderwerp.

b. Verslag vergadering AB d.d. 23 juni 2021 Ter besluitvorming
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

c. Concept-besluitenlijst DB d.d.15 september 2021 Ter informatie
Voor kennisgeving aangenomen.

d. Lijst ingekomen stukken Ter besluitvorming
Er wordt ingestemd met de voorgestelde wijze van afhandeling.

3. Financiën
a. Advies Financiële Commissie Ter bespreking

Dhr. Van Hout geeft een toelichting bij het advies van de Financiële Commissie.
Op 8 september heeft de financiële commissie de 5 maandsrapportage en proces functiewaardering
verpleegkundigen en artsen besproken. De Financiële commissie heeft kennisgenomen van de belangrijkste
ontwikkelingen en risico’s uit de 5 maandsrapportage. De commissie constateert dat vanuit de bestrijding van
Covid19 onzekerheden naar de toekomst bestaan. De commissie heeft hierbij vooral ook aandacht gevraagd
voor de lokale afstemming van beleid. Ten aanzien van het functiewaarderingstraject constateert de
commissie dat medewerkers naar kennis, kunde en inzet beloond behoren te worden. De impact van een
herwaardering is zodanig groot dat deze niet binnen de huidige financiële kaders opgevangen kunnen worden
zonder verschraling van de dienstverlening. De commissie acht dit niet wenselijk en ondersteunt de route om
het functiewaarderingstraject als autonome ontwikkeling voor te leggen aan het bestuur.

b. 5 maandsrapportage Ter besluitvorming
Dhr. Janssen geeft een presentatie die als onderdeel van dit verslag wordt beschouwd. (is opvraagbaar bij de
secretaris).

Dhr. Van Eert vraagt t.a.v. de ontvangen Covid-19 gelden voor 2021 of het mogelijk is dat VWS geld terug wil
indien het resultaat van de jaarrekening 2021 hoger uitvalt. Dhr. Janssen antwoordt dat dit niet het geval is.
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Wel is het zo dat VWS kritisch kijkt naar onrechtmatigheden. Dhr. Bril vult aan dat VWS overal aangeeft dat
het niet de bedoeling is dat er een rekening bij gemeenten komt te liggen.

c. Rapport benchmark en verdere proces Ter bespreking
Zonder inhoudelijke beraadslaging wordt ingestemd met het procesvoorstel.

d. Financiële scenario’s faciliteit Zorg & Veiligheid Ter besluitvorming
Mw. Schaap licht het voorstel kort toe. Er zijn twee voorstellen uitgewerkt waarbij de stuurgroep de voorkeur
geeft aan scenario 1. De voorzitter stelt vast dat de vergadering dit voorstel overneemt.

e. Voorstel uitwerking ondersteuning coronatoegangsbewijs Ter besluitvorming
De voorzitter licht toe dat dit agendapunt is nagezonden. Er is door de minister 45 mln beschikbaar gesteld
dat via de veiligheidsregio’s wordt verdeeld over de gemeenten. Kan worden ingestemd met het voorstel voor
het proces van verdeling?
Mw. Van der Meijs is op zich blij met het geld en wil samen met de horeca kijken naar een goede besteding.
Mw. Weststeijn vraagt of gemeenten initiatief moeten nemen of de horeca. De voorzitter antwoordt dat
gemeenten het initiatief nemen maar dat kan natuurlijk in overleg met anderen. Het geld is niet bedoeld als
geld voor de horeca. Dhr. Vermeulen vraagt naar de ruimte voor maatwerk. Dhr.Luteijn vraagt naar de
mogelijkheid sportclubs te ondersteunen. De voorzitter legt uit dat het voorstel ruimte biedt voor maatwerk
zolang de doelstelling maar wordt nagestreefd. Er komt nog een brief van de minister met een nadere uitleg
van de kaders. Hij stelt voor vragen via de lijn van het GKC te laten lopen. Dhr. Janssen vult aan dat het
voorstel ook terugkomt in het RBT. De reden voor agenderen in het AB was vooral gelegen in het feit dat de
middelen via VGGM worden overgemaakt aan de gemeenten en dat gemeenten via VGGM de besteding
moeten verantwoorden.
De voorzitter stelt vast dat wordt ingestemd met het voorstel.

4. Publieke gezondheid / Ambulancezorg
a. Functiewaardering verpleegkundigen en artsen Ter besluitvorming

Dhr. Bril geeft een toelichting. Hij waardeert het dat inmiddels iedereen heeft aangegeven dat dit een
noodzakelijke autonome ontwikkeling is. In het voorstel is opgenomen dat de financiële consequenties voor
2021 en 2022 door VGGM zelf worden opgevangen. Voor 2023 wordt de concept-begroting uitgegaan van
een hogere gemeentebijdrage.
Dhr. Van Riswijk wijst erop dat bij de bespreking van deze begroting tevens een zienswijzeprocedure hoort.
Dhr. Bril bevestigt dit.
Dhr. Breunissen wil graag zien dat t.a.v. 2023 en verder en kritisch gekeken wordt naar de mogelijkheden de
effecten in de eigen begroting op te vangen.
De voorzitter concludeert dat, met inachtneming van de terechte opmerking van dhr. Van Riswijk, dat wordt
ingestemd met het voorstel.

b. Meerjarenbeleidsplan Ambulancezorg Gelderland-Midden Ter besluitvorming
Dhr. Bril geeft kort een toelichting op de inhoud van het meerjarenbeleidsplan.
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Dhr. Van Riswijk wijst op de samenwerking met Duitsland. (p.15.) en ziet graag het hele grondgebied goed
afgedekt. Dhr. Bril antwoordt dat de eerste verkenningen op dat gebied worden gedaan, maar dat dit wel
ingewikkeld is.
Dhr. Luteijn vraagt naar de inzet in de regio VNOG. Aangegeven wordt dat de samenwerking met private
partijen geen probleem is. Dhr. Bril bevestigt dit, de afspraken worden jaarlijks herzien.
Dhr. Renkema wijst op de FRB-teams die geen onderdeel vormen van dit plan. Dhr. Bril dankt hem voor de
aanvulling, het rapport wordt daarop aangepast.
Mw. Kalfs geeft aan zorgen te hebben over de dekking in Angeren en Doorenburg.
De voorzitter stelt vast dat met inachtneming van de gemaakte wijziging t.a.v. de FRB-teams ingestemd wordt
met het voorgesteld plan.

5. Rampenbestrijding en crisisbeheersing
a. Stand van zaken meldkamer ambulancezorg Ter informatie

Dhr. Van Eert licht kort toe dat het hier vooral gaat om de zorgmeldkamer. Dat heeft effect op de realisatie van
de meldkamer in Apeldoorn.
Dhr. Bril vult aan dat zorgen zijn over het overdrachtsmoment naar Apeldoorn. De verschillende
ontwikkelingen moeten op elkaar aansluiten.

b. Grensoverschrijdende samenwerking NL-D Ter informatie
Dhr. Slofstra geeft in een inleiding aan dat het convenant met Duitsland waardevol voor de voorbereiding.
Vooral is het belangrijk dat mensen aan beide zijden van de grens elkaar in de koude fase weten te vinden
zodat de samenwerking tijdens een crisis goed kan verlopen. Dhr. Van Hout wijst op een recente oefening
voortkomend uit de samenwerking binnen de Gelderse Commissie. Dhr. Van Riswijk heeft onlangs namens
het bestuur deelgenomen aan een conferentie. Hij pleit ervoor om vol in te zetten op de samenwerking via de
liaisons. Samenwerking via structuren gaat moeizaam dus het gaat om de menselijke contacten. Dhr. Slofstra
bevestigt dit.

c. Samenwerkingsconvenant VGGM en Omroep Gelderland Ter besluitvorming
Zonder inhoudelijke beraadslaging wordt ingestemd met het voorstel.

d. Besluitvorming toekomst WAS-sirenenetwerk Ter informatie
Dhr. Vermeulen heeft kennisgenomen van het uitstel en vraagt zich af het kabinet er rekening mee houdt dat
bij een crisis de telefoonnetwerken niet beschikbaar kunnen zijn. Dhr. Slofstra geeft aan dat in het verleden
een uitvraag is gedaan en dat toen door VGGM is aangeven zorgen te hebben vanwege de beperkte dekking
in met name natuurgebieden.

6. Brandweer
a. Rapport sociale veiligheid Ter informatie

Dhr. Slofstra geeft aan dat er, in afstemming met de OR brandweer, een onderzoek wordt gedaan binnen de
brandweer hoe het is gesteld met de sociale veiligheid. Hij wil graag de vinger achter zaken krijgen die beter
kunnen. Er volgt nog een nadere voorstel voor uitwerking van een plan hiervoor.

b. Visie op Hulpverlening (incl. HV voertuigen) Ter besluitvorming
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De voorzitter geeft dhr. Hieltjes het woord om zijn procedurevoorstel toe te lichten. Hij stelt dat het voorstel
vragen oproept bij posten en bij de raad. Hij weet niet goed wat het doel en de aanleiding van het voorstel is
en vraagt hoe omgegaan wordt met gemeenten die meer betalen. Concluderend acht hij het voorstel nog niet
rijp voor besluitvorming en hij stelt voor het voorstel nu niet besluitvormend te bespreken. De voorzitter geeft
de leden de gelegenheid te reageren op dit procedurevoorstel.

Mw. Hoytink heeft enkele aanvullende vragen en ondersteunt het procedurevoorstel.

Dhr. Vermeulen vraagt naar de urgentie om nu een besluit te nemen. Dhr. Slofstra antwoordt dat uitstel zeker
mogelijk is, al is het wel denkbaar dat de huidige HV’s door ouderdom wellicht niet allemaal operationeel
kunnen blijven totdat de nieuwe HV’s geleverd zijn. Aanbesteding en levering kost enkele jaren. Tot levering
betekent dit dat de resterende HV’s worden herverdeeld over de regio.

Mw. Van der Meijs weet niet goed wat het voorgestelde besluit is, er ontbreekt een oplegnotitie. De voorzitter
stelt vast dat de bedoelde oplegnotitie inderdaad per abuis ontbreekt. Daarmee wordt het logisch om het
voorstel dan ook niet besluitvormend te bespreken.

Dhr. Vermeulen stelt voor om dan wel te besluiten de besluitvormende bespreking op te schuiven naar de
vergadering van 1 december.
De voorzitter concludeert dat de vergadering de besluitvormende bespreking uitstelt tot de vergadering van 1
december. Hij vraagt of het helder is wat er tussen nu en 1 december nodig is om te kunnen komen tot
besluitvormende bespreking.
Mw. Weststeijn stelt voor alle leden de gelegenheid te geven vragen te stellen, zodat duidelijk is welke vragen
verduidelijking behoeven. Aldus wordt besloten.

Er volgt een vragenronde waarvan een separaat overzicht is gemaakt, aangevuld met een antwoord van de
directie (dat na de vergadering tot stand gekomen is). Dit separaat overzicht wordt gezien als onderdeel van
dit verslag en is opvraagbaar bij de secretaris.

7. Rondvraag

Er zijn geen punten voor de rondvraag. De voorzitter sluit de vergadering.



Besluitenlijst AB Veiligheids- en Gezondheidsregio Gelderland-Midden /
Bestuurscommissie veiligheid en gezondheid d.d. 29 september 2021

A. De gezamenlijke vergadering stelt het verslag vast van de vergadering van 23 junil 2021

B. De gezamenlijke vergadering stemt in met de voorgestelde wijze van afhandeling van de
ingekomen stukken

C. De gezamenlijke vergadering neemt het advies van de Financiële Commissie over;

D. Het algemeen bestuur stelt de “vijfmaandsrapportage” vast.

E. De gezamenlijke vergadering stemt in met het procesoorstel voor uitwerking van het rapport
“benchmark veiligheidsregio en overhead” (Berenschot)

F. De gezamenlijke vergadering stemt in met het financieringsvoorstel “bestuurlijke faciliteit zorg en
veiligheid”.

G. De gezamenlijke vergadering stemt in met de voorgestelde uitwerking van de verdeling van de
ontvangen gelden voor ondersteuning op toezicht van het coronatoegangsbewijs.

H. De gezamenlijke vergadering stemt in met het voorstel t.a.v. “functiewaardering verpleegkundigen
en artsen”.

I. De gezamenlijke vergadering stemt in met het meerjarenbeleidsplan Ambulancezorg Gelderland-
Midden.

J. De gezamenlijke vergadering stemt in met het geactualiseerd samenwerkingsconvenant tussen
VGGM en Omroep Gelderland.

K. De gezamenlijke vergadering besluit de besluitvormende bespreking van het voorstel “visie op
hulpverlening (incl. HV voertuigen)” uit te stellen tot de vergadering van 1 december 2021.


